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Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Oldřichov v Hájích 
 
Datum jednání:  30.10. 2023 
Místo jednání:  Sál restaurace BESEDA v Oldřichově v H. 
Začátek jednání:  18:00    Konec jednání: 19:33 
Počet přítomných členů ZO:  6                            Omluveni: 1    
Příchod Radim Šarapatka: 18:06 
Neomluveni:   0                Hosté:  0  
 
Starostka obce provedla uvítání a zahájení jednání ZO. Zapisovatelem pověřila Jiřího Kosku  
a jmenovala ověřovatele zápisu J. Tichého a J. Dudu. 
Dále starostka obce konstatovala, že na základě presenční listiny ZO je přítomna nadpoloviční 
většina členů ZO, a tudíž je zasedání usnášeníschopné. Připomínky k zápisu z posledního 
zasedání ZO nebyly žádné.  
 
ZO schválilo program jednání, kdy došlo k přeložení bodu 1) Zpráva FV na konec programu  
a to jako bod 11). 
 
Program jednání:  
  

1) Zpráva KV  
2) Rozpočtové opatření č. 5/2023 
3) Smlouva o spolupráci - Obec Mníšek, Obec Oldřichov v H. a Obec Nová Ves 
4) Smlouva o spolupráci při zajištění dopravní obslužnosti Libereckého kraje  
5) ZŠ a MŠ Mníšek_vyúčtování dotace  
6) Obecně závazná vyhláška č. 3/2020, o místním poplatku za užívání veřejného 

prostranství_zrušení 
7) Obecně závazná vyhláška obce Oldřichov v Hájích o místním poplatku za odkládání 

komunálního odpadu z nemovité věci 
8) Obecně závazná vyhláška obce Oldřichov v Hájích o stanovení obecního systému 

odpadového hospodářství 
9) Žádost o dotaci z Programu obnovy venkova_hřbitovní zeď 1. etapa 
10) Živo v Hájích_záměr osadit na náves ping pongový stůl 
11) Zpráva FV 
12) Různé 
13) Závěr                                                                                       

                                                                         

Hlasování o programu 
jednání Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 1) Zpráva kontrolního výboru  
Předkládá Jana Hodačová 
 Důvodová zpráva: 
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KV se nesešel. 
 
Bod 2) Rozpočtové opatření č. 5/2023  
Předkladatel: Jana Šťastná, DiS. 

Důvodová zpráva: 
Rozpočtové opatření č. 5 roku 2023 ohledně úprav položek rozpočtu – příjmy dotace hasiči, 
vstupné z festivalu, přijaté příspěvky a náhrady. Výdaje se navyšují o nákup obleků hasiči, 
služby na veřejnou zeleň a jsou provedeny mezirozpočtové úpravy. 
 
Rozprava: 
Nebyl vznesen žádný dotaz ani připomínka. 
 

USNESENÍ č. 124/10/2023  

ZO projednalo a schvaluje Rozpočtové opatření č. 5/2023. Schválený rozpočet se v příjmech 
a výdajích navyšuje o 64 782,- Kč. Financování se nemění.  
 

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

18:06 Přichází Radim Šarapatka 
 
Bod 3) Smlouva o spolupráci - Obec Mníšek, Obec Oldřichov v H. a Obec Nová Ves 
Předkladatel: Jana Šťastná, DiS. 
Důvodová zpráva: 
Advokát Obce Mníšek připravil Smlouvu o spolupráci, která by měla řešit náš způsob 
financování akcí na vodovodním zařízení. Myšlenka je taková, že vždy bude platit ten komu 
zařízení patří a bude to přefakturovávat dalším dvěma ve stanoveném poměru – dle 
vyfakturovaných m3 od odběratelů. 
ZO projednalo a schvaluje Rozpočtové opatření č. 5/2023. Schválený rozpočet se v příjmech a 
výdajích navyšuje o 64 782,- Kč. Financování se nemění.  
Rozprava:  
J.Tichý přípomínkoval smlouvu, kdy je ve smlouvě špatně uveden provozovatel, provozní 
opravy by měl platit Mikroregion, velké opravy tohoto typu by měly být hrazeny z fondu oprav, 
do kterého přispívají obce. Bylo domluveno stažení bodu z jednání ZO a následná schůzka se 
zástupci všech tří obcí za účasti J. Tichého, který bude nápomocen při řešení této 
problematiky. 
 

USNESENÍ č.   

Usnesení se nepřijímá 

Pro: 0 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 4) Smlouva o spolupráci při zajištění dopravní obslužnosti Libereckého kraje 
Předkladatel: Jana Šťastná, DiS.  
 
Důvodová zpráva: 
Rada LK odsouhlasila navýšení příspěvku obcí LK na zajištění dopravní obslužnosti pro období 
2024 – 2028. Příspěvek činí 200,-Kč na obyvatele/kalendářní rok. 

Rozprava:   
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J. Šťastná a R. Šarapatka vysvětlili důvody zdražení. 

USNESENÍ č. 125/10/2023  

ZO projednalo a schvaluje uzavření Smlouvy o spolupráci při zajištění dopravní obslužnosti 
Libereckého kraje na období 2024 – 2028 pod č. OLP/2913/2023. 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 5) ZŠ a MŠ Mníšek_vyúčtování dotace 
Předkladatel: Jana Šťastná, DiS. 
 
Důvodová zpráva: 
ZŠ a MŠ Mníšek předložilo vyúčtování dotace, kdy Obec Oldřichov darovala částku 35 000,- Kč 
na odměny pro vedoucí kroužků. Jelikož částka nebyla dostatečná, byli jsme požádáni o 
doplacení scházející částky podílově ve výši 3 330,-Kč. 

Rozprava:   
Nebyl vznesen žádný dotaz ani připomínka. 
 

USNESENÍ č. 126/10/2023  

ZO projednalo a schvaluje doplacení chybějící částky ve výši 3 330,-Kč pro ZŠ a MŠ Mníšek na 
odměny pro vedoucí kroužků za školní rok 2022/2023. 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 6) Obecně závazná vyhláška, kterou se zrušuje obecně závazná vyhláška č. 3/2020, o 
místním poplatku za užívání veřejného prostranství 
Předkladatel: Jana Šťastná, starostka obce 
 
Důvodová zpráva: 
Na minulém jednání ZO bylo odsouhlaseno zrušení vyhlášky č. 3/2020, kterou obec nevyužívá. 
Jelikož vyhláška smí být zrušena pouze vyhláškou, tak je nutné schválit předloženou zrušovací 
vyhlášku.   

Rozprava:   
Nebyl vznesen žádný dotaz ani připomínka 

USNESENÍ č. 127/10/2023  

ZO projednalo a schvaluje obecně závaznou vyhlášku, kterou zrušuje obecně závaznou 
vyhlášku č. 3/2020, o místním poplatku za užívání veřejného prostranství. 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 7) Obecně závazná vyhláška obce Oldřichov v Hájích o místním poplatku za odkládání 
komunálního odpadu z nemovité věci  
Předkladatel: Jana Šťastná  
 
Důvodová zpráva: 
Na základě nového systému odpadového hospodářství v obci je potřeba schválit nové 
vyhlášky. 

Rozprava:   
Nebyl vznesen žádný dotaz ani připomínka 

USNESENÍ č. 128/10/2023  
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ZO projednalo a schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce Oldřichov v Hájích o místním 
poplatku za odkládání komunálního odpadu z nemovité věci. 

Pro: 5 Proti: 1 (Tichý) Zdržel se: 0 

 
Bod 8) Obecně závazná vyhláška obce Oldřichov v Hájích o stanovení obecního systému 
odpadového hospodářství 
Předkladatel: Jana Šťastná, DiS. 
 
Důvodová zpráva: 
Na základě nového systému odpadového hospodářství v obci je potřeba schválit nové 
vyhlášky.  

Rozprava:   

Nebyl vznesen žádný dotaz ani připomínka. 

 USNESENÍ č. 129/10/2023  

ZO projednalo a schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce Oldřichov v Hájích o stanovení 
obecního systému odpadového hospodářství. 

Pro: 5 Proti: 1 (Tichý) Zdržel se: 0 

 
Bod 9) Žádost o dotaci z POV_hřbitovní zeď 1. etapa 
Předkladatel: Jana Šťastná, DiS.  
 
Důvodová zpráva: 
Obec má projekt na opravu hřbitovní zdi, kdy orientační náklady na stavbu jsou 2,6 mil.. Obec 
by chtěla požádat o spolufinancování opravy hřbitovní zdi 1. etapa do POV LK. 

Rozprava:  

D. Senohrábek požádal o zaslání PD v el. podobě. 

 

USNESENÍ č. 130/9/2023  

ZO projednalo a schvaluje podání žádosti o spolufinancování z POV Libereckého kraje na 
opravu hřbitovní zdi 1. etapa. 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 10) Bod č. 10 pod názvem 
Žádost o osazení ping pongového stolu na náves  
Předkladatel: Mgr. Radim Šarapatka  
 
Důvodová zpráva: 
Předkládám záměr Živo v Hájích osadit na návsi ping pongový stůl. 
Chceme využít možnost téměř 100 % dotace od České Spořitelny prostřednictvím Nadace VIA, 
se kterou jsme toho již udělali několik. 
  
Vybrali jsme pro stůl místo takto na rohu dětského hřiště. A to tak, aby hráči viděli na své děti, 
které se pohybují na dětském hřišti. Umístění nijak neblokuje případnou budoucí stavbu 
altánu. Pod ping-pongovým stolem, který by byl připevněný k podkladu stojí za to vybudovat 
rovný zpevněný povrch. V trávě by se brzy vyšlapala kola. V návrhu je podlaha z vynesených 
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terasových prken na hranolech, na zemních vrutech, tak aby byla tato plocha v rovině 
s terénem. Pod prkny by se udělala vzduchová mezera, která by se vyložila štěrkem. Další 
možností zpevněné plochy je dlažba obdobně jako u ohniště, případně perk jako u 
volejbalového hřiště. 
  
Stůl by byl ideálně z železných profilů a překližky, ne z betonového monobloku. Síťka ideálně 
klasická, žádná železná náhražka. Pálky i míčky bychom nakoupili v rámci grantu a dali to volně 
k dispozici do boxu pod stůl. Něco se sice ztratí, ale třeba nás překvapí, že tam vše zůstane. 
 Rozprava:  

J. Hodačová se dotazovala na umístění hracích potřeb. Bylo vysvětleno, že by se pořídila 
bedna, do které by se dali i další hrací potřeby jako volejbalový míč, fotbalový míč apod. a byly 
by volně přístupné uživatelům ping pongového stolu a volejbalového hřiště. J. Šťastná řekla, 
že by obec sport podpořila nákupem těchto pomůcek a uvidíme, zda se tento způsob osvědčí. 
R. Šarapatka doplnit, že první nákup pomůcek na ping pong by byl hrazen z dotace. 

USNESENÍ č. 131/10/2023  

ZO projednalo a schvaluje umístění ping pongového stolu na náves, kdy realizaci zajistí Živo 
v Hájích za finanční spoluúčasti Nadace VIA. 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 11) Zpráva FV 
Předkladatel: Mgr. Radim Šarapatka  
 
Důvodová zpráva: 
Dne 17.10.2023 se sešel finanční výbor a předložil ZO svou Zprávu. 
 Rozprava:  

Radim Šarapatka přednesl návrh FV na zvážení možnosti zhodnocení uložených peněz na 
běžných účtech na přístupný spořící účet. 
J. Šťastná prověří možnost zřízení takového účtu. 
 

USNESENÍ č. 132/10/2023  

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu finančního výboru bez připomínek. 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 12) Různé 
 

a) Finanční dar na poplatek za odkládání komunálního odpadu 

Předkladatel: Jana Šťastná, DiS.  

Důvodová zpráva: 
Nový odpadový systém znevýhodňuje samostatně žijící osoby, především seniory, a proto 
navrhujeme dar ve výši 500,- Kč osobám nad 65 let žijícím samostatně v domácnosti. 

Rozprava:   

 

USNESENÍ č. 133/10/2023  



ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE OLDŘICHOV V HÁJÍCH 

6 

 

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 500,- Kč 
osaměle žijícím seniorům od věku nad 65 let žijícím samostatně v domácnosti, a to pouze na 
základě žádosti na předepsaném formuláři pro rok 2024. 

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 1 (Tichý) 

 
b) ZŠ a MŠ Mníšek_žádost o finanční příspěvek 

Předkladatel: Jana Šťastná, DiS.  

 

Důvodová zpráva: 
ZŠ a MŠ Mníšek požádali Obec Oldřichov v Hájích o finanční příspěvek na školní, celoroční 
projekt Mníšecký sportovec roku 2023/2024 ve výši 3000,-.  

Rozprava:   

Nebyl vznesen žádný dotaz ani připomínka. 

 

USNESENÍ č. 134/10/2023  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje poskytnutí finančního příspěvku na školní, 
celoroční projekt Mníšecký sportovec roku 2023/2024 ve výši 3 000,-Kč pro ZŠ a MŠ Mníšek, 
p.o., Oldřichovská 198, 463 31 Oldřichov v Hájích.  

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
c) Nájemní smlouva 

Předkladatel: Jana Šťastná, DiS.  

Důvodová zpráva: 
ZO schválilo zveřejnit záměr pronajmout pozemek p.č. 803/1, který nyní není udržovaný za 
účelem sekání trávy. 
Dne 27.9.2023 obdržela Obec Oldřichov v Hájích žádost o pronájem tohoto pozemku od paní 
Lucie Žlebkové za účelem sekání trávy a pastvy. 
 
Rozprava:   

Nebyl vznesen žádný dotaz ani připomínka. 

USNESENÍ č. 135/10/2023  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje uzavření nájemní smlouvy na pozemek p.č. 803/1 
v k.ú. Oldřichov v Hájích za cenu 0,25 Kč/m2/rok s nájemcem Lucií Žlebkovou, trvale bytem 
XXX.  

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
 

d) Dohoda o převodu práv a povinností zakladatelů Ekocentra Oldřichov v Hájích, z.ú. 
Předkladatel: Jana Šťastná, DiS.  

Důvodová zpráva: 
V uplynulém roce řeší Obec Oldřichov v Hájích majetkoprávní vypořádání podílu 1/3 
v Ekocentru Oldřichov v Hájích, z.ú.. Starostka obce předložila ZO návrh dohody, která byla 
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odsouhlasena advokáty zastupujícími obě strany. Současně byl zastupitelům zaslán 
aktualizovaný znalecký posudek. 
 
Rozprava:   

Nebyl vznesen žádný dotaz ani připomínka. 

USNESENÍ č. 136/10/2023  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje uzavření Dohody o převodu práv a povinností 
zakladatelů Ekocentra Oldřichov v Hájích, z.ú. za celkovou částku 20 451 000,-. 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
 Bod 13) Závěr 
 
Závěrem J. Šťastná informovala o komplikacích s umístěním semaforu na komunikaci 
k Vodojemu. Důvodem je špatný projekt původního projektanta a náklady na doprojektování 
a povolení daného semaforu od odborné firmy byl naceněn na 100 tis.. Následné pořízení 
semaforu by vyšlo draze v řádech několika statisíc korun. Padla shoda, že se tuto zimu uvidí, 
zda situaci na komunikaci zlepšily provedené stavební úpravy – mírné rozšíření komunikace a 
lokální opravy. 
J. Šťastná informovala o situaci ohledně stavby Humanizace II. etapa a plánované uzavírky 
železnice v podobné době, kdy by se měla realizovat Humanizace komunikace. 
Dále J. Šťastná informovala o probíhající přípravě zabezpečení sjezdu k bývalé školce, kde při 
odbočování do leva docházelo ke kolizním situacím z důvodu přerušované čáry na 
komunikaci. 
J. Šťastná zodpověděla dotaz K. Podlipné ohledně aktuálního stavu optické sítě. 
 
 
 
Zapsala:    Jiří Kosek    …….…………………… 
 
 
Správnost zápisu ověřili: J. Tichý   …….…………………… 
 

J. Duda    …….…………………… 
 
 
 
 
Jana Šťastná 
starostka obce 

 
 
 
 


